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Atenţie unde parcaţi pe I.G. Duca!
Se lucrează la trotuare!

Primăria Municipiului Constanța, prin SC
Confort Urban SRL, intervine la trotuarele situate pe
strada I.G. Duca: au fost montate bordurile, se
pregătește infrastructura pentru asfaltare și au fost
amenajate casetele pentru plantarea copacilor. 

„Facem un apel la conducătorii auto sa nu își
parcheze autoturismele în zonele în care se
efectuează lucrări pentru a nu îngreuna accesul
utilajelor. Recomandăm, de asemenea, șoferilor să
manifeste atenție sporită și să respecte regulile de
circulaţie şi semnificaţia mijloacelor de semnalizare
rutieră. Vă mulțumim pentru înțelegere și vă cerem
scuze pentru disconfortul creat”, se arată într-o
informare a Primăriei Constanţa.

CEx al PSD, vineri, la Parlament

Social-democraţii se reunesc vineri, la
Parlament, de la ora 12.00, în şedinţa Comitetului
Executiv al partidului, cu o zi înaintea Congresului
formaţiunii care va marca lansarea candidaturii la
prezidenţiale a Vioricăi Dăncilă, au declarat surse
din PSD. Printre subiectele de discuţie se numără
chestiunile organizatorice privind Congresul PSD de
sâmbătă şi proiectele politice ale partidului. În ceea
ce priveşte scenariile legate de guvernare, Viorica
Dăncilă ar fi încrezătoare că ALDE nu va rupe
coaliţia, pentru că ar fi „într-o zonă fără opţiuni”, au
explicat surse din PSD.

Ce portofolii vrea Dăncilă în
Comisia Europeană

Premierul Viorica Dăncilă a anunţat că i-a
transmis preşedintelui ales al CE Ursula von der
Leyen, marţi, la Bruxelles, că România este
interesată de portofoliile Transporturi, Energie şi
Mediu pentru funcţia de comisar în viitorul Executiv
european. „Referitor la viitorul comisiar european
din partea României am discutat despre faptul că
transporturile, energia sau mediul reprezintă
domeniile de interes pentru ţara noastră în ceea ce
priveşte portofoliul ce îi va fi alocat în viitoarea
Comisie Europeană. Am subliniat faptul că România
este o ţară implicată şi pentru noi este important să
obţinem unul dintre aceste portofolii. Un argument
în plus îl constituie faptul că România a obţinut
rezultate remarcabile în exercitarea Preşedinţiei
Consiliului UE”, a explicat Dăncilă.

Liviu Vasilescu, numit de premier
şeful IGPR 

Premierul Viorica Dăncilă l-a numit pe Liviu
Vasilescu în funcţia de inspector general, cu rang
de secretar de stat, al Inspectoratului General al
Poliţiei Române (IGPR), potrivit unei decizii
publicate miercuri în Monitorul Oficial. „Având în
vedere propunerea ministrului Afacerilor Interne
formulată prin adresa nr. 19.885 din 2 august 2019,
înregistrată la Cabinetul prim-ministrului cu nr. 5/5
237 din 19 august 2019 privind Codul administrativ
al art. 8 alin. (1) din Legea 2018/2002 privind
organizarea şi funcţionarea Poliţiei Române,
republicată, cu modificările şi completările
ulterioare, şi al art. 27 35 alin (1) lit. c¹) din Legea nr.
360/2002 privind Statutul poliţistului, cu modificările
şi completările ulterioare, prim-ministrul emite
prezenta decizie. Articol unic - Începând cu data
intrării în vigoare a prezentei decizii, domnul Liviu
Vasilescu se numeşte în funcţia de inspector
general, cu rang de secretar de stat, al
Inspectoratului General al Poliţiei Române”, se
arată în decizia premierului publicată, miercuri, în
Monitorul Oficial. Funcţia de şef al Poliţiei Române
a devenit vacantă după ce Ioan Buda a fost demis
de ministrul de Interne de la acel moment, Nicolae
Moga, în urma cazului Caracal. Liviu Vasilescu a
fost director al Direcţiei Operaţiuni Speciale. În
aprilie 2018, Liviu Vasilescu a fost schimbat din
funcţia de şef al Direcţiei de Operaţiuni Speciale din
cadrul Inspectoratului General al Poliţiei din
România şi mutat la Direcţia de Arme şi Muniţii.
Chestorul Liviu Vasilescu este considerat un
apropiat al Laurei Codruța Kovesi.

Pe scurt.

Peste 15.000 de membri ai
comunității Declic îi solicită
avocatului poporului,

Renate Weber, să sesizeze urgent
Curtea Constituțională în legătură cu
noul Cod Administrativ. Controversele
privind pensile speciale ale primarilor
și pericolul iminent pentru patrimoniul
local obligă avocatul poporului să dea
curs cererii societății civile de a trimite
codul la controlul constituțional.

În lipsa unei acțiuni ferme, în
forma actuală a Codului, toți șefii din
administrația locală vor primi pensii
pentru care nu au cotizat. Prevederea
li se aplică tuturor primarilor și
viceprimarilor care au ocupat aceste
funcții începând cu 1994. De pensii
speciale vor beneficia chiar și aleșii
locali condamnați definitiv, cu excepția
faptelor de corupție. 

Noul Cod pune în pericol și
patrimoniul unităților administrativ-
teritoriale. Unul dintre cele mai
controversate articole este cel care
prevede că deciziile privind
patrimoniul pot fi luate doar prin votul
a 50%+1 din numărul consilierilor
locali în funcție, nu prin votul a două
treimi, ca până acum.

Cei 15.000 de cetățeni care au
semnat petiția „Renate Weber, fii
avocatul poporului, nu al baronilor
locali” solicită un răspuns clar și ferm
din partea avocatului poporului, care
de aproape 2 luni susține că
analizează OUG prin care a fost emis
noul Cod Administrativ.

„Pare mai degrabă o tărăgănare
decât o analiză concretă a acestui act
normativ. Probabil avocatul poporului,
Renate Weber, așteaptă să
depășească termenul până la care

poate contesta la CCR această
ordonanță”, a declarat Ana
Racheleanu, din partea comunității
Declic.

Conform unui calcul independent
făcut de Cătălin Teniță, de la Geeks
for Democracy, pensiile speciale
pentru șefii din administrațiile locale ar
putea ajunge anual la 120 de milioane
de euro, o sumă colosală pe care
Guvernul ar putea să o folosească
pentru construirea de spitale sau sute
de școli.

O comunitate online cere sesizare la CCR privind Codul Administrativ

Şefii din administrația
locală vor primi pensii

pentru care nu au cotizat?

Ce spune Geoană despre întâlnirea 
lui Iohannis cu Trump

Vă interesează imobile pe Tabla Buţii, 
în Faleză? De la Primărie…

Ca orice intrare în posesie de
acest tip, procedurile durează mult,
însă primul pas a fost făcut: se
achiziţionează servicii de expertiză
pentru cele două immobile în suprafață
de aproximativ 100 mp fiecare!

Într-o informare publică, Primăria
Municipiului Constanța aduce la
cunoștința doritorilor demararea
procedurii de consultare a pieței pentru
achiziționarea serviciului de expertiză
tehnică extrajudiciară privind studierea
din punct de vedere urbanistic a două
imobile situate în municipiul Constanța,
str. Tabla Buții (Cod CPV 71319000-7
servicii de expertiză).

“Descrierea serviciului:
- studierea din punct de vedere

urbanistic în conformitate cu
reglementările urbanistice aprobate a

două imobile situate în municipiul
Constanța, zona Faleză Nord, str.
Tabla Buții, în suprafață de aproximativ
100 mp fiecare.

Primăria Municipiului Constanța va
pune la dispoziția expertului
documentațiile de urbanism aprobate.

Cerințe: expertul tehnic trebuie să
facă dovada acreditării ca expert tehnic
judiciar sau extrajudiciar în domeniul
urbanismului sau amenajării teritoriului,
potrivit prevederilor OG nr. 2/2000
privind organizarea activității de
expertiză tehnică judiciară și
extrajudiciară.

Durata contractului: 30 de zile de
la data semnării de către părți a
contractului de prestări servicii.

Aspecte supuse consultării: se
solicită oferte de preț în vederea

determinării valorii estimate a
serviciului având ca obiect expertiza
tehnică extrajudiciară pentru imobilele
descrise mai sus.

Data afișării anunțului:
21.08.2019.

Data limită de transmitere de
oferte de preț: 30.08.2019, ora 15:00.

Modalitatea de desfășurare: Orice
persoană interesată are posibilitatea
de a transmite oferta de preț în
vederea determinării valorii estimate,
cu respectarea celor precizate mai sus,
la adresa de email
urbanism@primaria-constanta.ro.    

Materialele transmise vor purta
mențiunea: Ofertă de preț pentru
elaborare expetiză tehnică
extrajudiciară în domeniul
urbanismului”.

Secretarul general adjunct al NATO
și fostul lider social-democrat, Mircea
Geoană, a precizat că vizita lui Klaus
Iohannis în SUA și întâlnirea cu Donald
Trump reprezintă pe deplin ”un moment
de maturitate în parteneriatul strategic
româno-american”. „Moment de
maturitate deplină în parteneriatul
strategic româno-american. Noua vizită
a preşedintelui României la Washington
consfinţeşte rolul României de aliat
privilegiat al Americii în Europa. La 30
de ani de la prăbuşirea comunismului, la

22 de ani de la lansarea Parteneriatului
Strategic şi la 15 ani de la intrarea ţării
noastre în NATO, transformarea în
politica externă şi de securitate a ţării
noastre este remarcabilă. Salut
reconfirmarea importanţei strategice a
zonei Mării Negre pentru securitatea
transatlantică şi a securităţii energetice
ca parte indisolubilă a securităţii
naţionale şi zonale. Relaţia ţării noastre
cu Statele Unite şi Uniunea Europeană
trebuie să rămână şi pe mai departe un
teren al acţiunii comune a tuturor forţelor

politice şi al interesului superior al
naţiunii române”, a scris Mircea Geoana
pe pagina sa de Facebook.

Vizita de două zile la Washington a
preşedintelui Klaus Iohannis a avut loc
la invitaţia omologului american. Vizita
vine în contextul în care România
marchează 30 de ani de la căderea
comunismului şi 15 ani de apartenenţă
la NATO, după cum anunţa Casa Albă.
În iunie 2017, preşedintele Klaus
Iohannis a fost primit prima oară la Casa
Albă de preşedintele Donald Trump.


